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Poročilo zborovske
komisije

Na februarski seji zbora krajevnrb skupnosti so, tako kot je to že
ustaljena navada, delegati izvedeli tudi o usodf sklepov, predvsem
pa nekaterih delegatskih vprašanj jn pobud, ki so jih zastavili na
prejšnjih zasedanjih. Boris Prešern, predsednik občinskega komi-
teja za urbanizem, gradbene zadeve, komunalno in stanovanjsko
gospodarstvo je poročal o dosedanjem delu zborovske komisije za
rešitev problematike ureditvenega območja BS 5/2, ob Titovi cesti,
v krajevni skupnosti Koroških partizanov.

Komisija se je, kot je dejal predsednik komiteja, doslej sestala
dvakrat. Na svoji prvi seji v decembru se je dogovorila za način
dela in opredelila vse dokumente. ki jih potrebuje za odločanje. V
ta namen so bili izbrani ali izdelani: izvlečki dolgoročnega družbe-
nega plana Ljubljana 2000, izvlečki občinskega srednjeročnega
družbenega plana 1986-1990, seznam vseh izdelanih lokacijskih
in gradbenih dovoljenj za objekte v delu zazidalnega otoka BS 5/2
z veljavnim zazidalnim načrtom, postopek izdelave in sprejemanja
zazidalnega načrta za območje zazidalnega otoka BS 5/2 za
obdobje 1966-1985, poročilo o planskih parametrih zazidalnega
otoka BS 5/2 (gostota, prostornost, zazidalnost, izraba zemljišč,
prometne in zelene površine), strokovna preveritev ureditve pro-
meta in vpliva hrupa na območju zazidalnega otoka BS 5/2, ocena
emisije škodljivih snovi v okolici zazidalnega otoka, informacija o.
stroških urejanja ter študija osončenja sosednjih objektov v zazi-
dalnem otoku BS 5/2. Na svoji drugi seji, 29. januarja, je komisija
sklenila. da se določeni materiali še dopolnijo. Ocena komisije je,
da je treba dopolnitve izdelati do konca februarja. Dogovorjeno je
tudi, da v roku dveh tednov po sprejetju vseh potrebnih dopolnitev
oba dela komisije (iz krajevne skupnosti in iz izvršnega sveta),
izde/ata svoji poročili in si ju izmeniaia. V enem tednu po izmenjavi
poročil pa bo posku&ala komisija na svoji tretji seji oblikovati
enotno poročilo za zbor krajevnih skupnosti. če to ne bo mogoče,
bosta krajevna skupnost in izvršni svet posredovala zboru v odloči-
tev dve ločeni poročili.
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